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Het afgeloopen jaar geeft weinig aanleiding tot opmerkingen om reden er geen 
enkele hardrijderij heeft plaatsgehad. Nog voor het ijs in den winter van 37-38 
vertrouwd was, viel er zooveel sneeuw dat het Bestuur een oogenblik wijfelde of men 
de sneeuw zou opruimen of niet. Toch werd besloten de baan schoon te maken en 
zoo kon de jeugd zich den volgenden dag op het ijs vermaken met schaatsenrijden. 
Voor de ouderen kon geen permissie gegeven worden wegens de geringe ijsdikte. 
Deze eerste ijsmiddag was ook de laatste zoodat er van hardrijden geen sprake was. 
Ten gevolge van den ijsloozen winter ging het ledental niet hard vooruit, hoewel de 
toestand geen reden tot klagen geeft en het aantal leden vrijwel gelijk bleef. Het 
eenige lichtpuntje is, dat de kas der ijsclub er aardig beter van werd en dat we met 
goeden moed het volgende seizoen tegemoet zien. 
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